



# The Hong Kong Radio Control Soaring Society

香港遙控滑翔飛行協會

[www.geocities.com/hkrcss](http://www.geocities.com/hkrcss)

Chairman 主席

Nick Chan 陳培梁

Tel: 92336281

[nickplchan@sinaman.com](mailto:nickplchan@sinaman.com)

Vice Chairman 副主席

Chester Tai 戴業聰

Tel: 90279231

[chestert@pacific.net.hk](mailto:chestert@pacific.net.hk)

Treasurer 司庫

Willy Lim 林偉力

Tel: 94337346

[willylim@onebox.com](mailto:willylim@onebox.com)

Secretary 書記

Stanley Chan 陳祥發

Tel: 92568087

[stanley@rcsail.com](mailto:stanley@rcsail.com)

Publicity 宣傳

Wong Ming Fai 黃明輝

Tel: 90494909

[mingfai@netvigator.com](mailto:mingfai@netvigator.com)

Competition 賽事

Au Chi Fai 歐枝輝

Tel: 23216557

Technical 技術

Cheung Wan Kin 張運堅

Tel: 96408683

[aerotechnic@ctimail3.com](mailto:aerotechnic@ctimail3.com)

Training 訓練

Paul Wong 黃偉業

Tel: 92752036

[infowong@netvigator.com](mailto:infowong@netvigator.com)

Social Function 聯系活動

Oliver Lee 李發昌

Tel: 92624741

[boliver@netvigator.com](mailto:boliver@netvigator.com)

Interest Groups 興趣小組

Thermal 熱氣流

Paul Wong 黃偉業

Tel: 92752036

[infowong@netvigator.com](mailto:infowong@netvigator.com)

Committee Members 常委

Ip Chi Shing 葉志成

Tel: 81017880

[isc@netvigator.com](mailto:isc@netvigator.com)

Leung Wing Wun (富仔)

Tel: 90527896

Lo Po Chung 勞保忠

Tel: 98796239

[pc-10@hotmail.com](mailto:pc-10@hotmail.com)

Stephen Chan 陳偉津

Tel: 93438221

[stephenwchan@hotmail.com](mailto:stephenwchan@hotmail.com)

Andy Lee 李偉慈

Tel: 90113077

[andycanfly@hotmail.com](mailto:andycanfly@hotmail.com)

Choi Yiu Keung 蔡耀強

Tel: 92385668

[48503@hongkong.com](mailto:48503@hongkong.com)

Lou Tzs Ming 盧子明

Tel: 92313460

[minglou@yahoo.com](mailto:minglou@yahoo.com)

Advisors 顧問

John Chan 陳秋還

96263809

Chan Kwok Wai 陳國偉

94284625

Robert Yan 甄永雄

Ricky Ng 吳光潤

## Chairman's Report

Dear Fellow Members,

I have pleasure to report to you the development of HKRCSS for the past year after the formation of HKRCSS. Our club, although being only 6 months old, has experienced a tremendous growth rate. Its membership leaps forward as a quantum jump from 35 to 74 in just a short period of time! We are proud to be members of a fast-growing r/c society in Hong Kong and perhaps soon to be the largest if the growth rate continues as in the current paces. We have worked hard to enhance the privilege status of being HKRCSS's members. In this respect, we have secured favorable deals with major model shops in Hong Kong to provide discounts to our members in purchasing of goods. Last year, three committee meetings were held for the day-to-day management for our club. We have also organized some activities for our members and their guests. In summary:

- A soaring/BBQ trip to Ma On Shan was held in 14, October 2001, for which over 50 people took part in this event. Most participants were our members, the rest although were not our members at that time, most of them subsequently joined our club and now become a part of our big families. This event really helps to enhance friendships amount us.
- A slope combat competition was held in 11, November 2001. The event was the first of this kind ever held in the territory of Hong Kong. The number of participants is overwhelming, we are also pleased to receive sponsors from some sailplane manufacturers both from local and from oversea. This event has generated lots of publicity as it was covered by the print and TV media. As a result, more newcomers are joining the sport of r/c soaring.
- One of our interest group, the thermal soaring group, was very active in organizing events, such as aero-tow for thermal soaring, currently they are seeking a suitable flying field for testing winch launch techniques.

Look back to what we have achieved last year is certainly amazing. Look forward, however, we still have plenty of things to do and to improve. We are actively engaged in dialogues with the Government for seeking their supports to our sport, we are working to improve the safety in our flying fields, and we are going to organize a wide varieties of activities to satisfy our members' interests. Of course, this can not be achieved without your full supports. In this opportunity, may I wish you a happy and prosperous Lunar New Year.

---

Chairman (Nick Chan)

26, January 2002



# The Hong Kong Radio Control Soaring Society

## 香港遙控滑翔飛行協會

[www.geocities.com/hkrcss](http://www.geocities.com/hkrcss)

Chairman 主席

Nick Chan 陳培梁

Tel: 92336281

[nickplchan@sinaman.com](mailto:nickplchan@sinaman.com)

Vice Chairman 副主席

Chester Tai 戴業聰

Tel: 90279231

[chestert@pacific.net.hk](mailto:chestert@pacific.net.hk)

Treasurer 司庫

Willy Lim 林偉力

Tel: 94337346

[willylim@onebox.com](mailto:willylim@onebox.com)

Secretary 書記

Stanley Chan 陳祥發

Tel: 92568087

[stanley@rcsail.com](mailto:stanley@rcsail.com)

Publicity 宣傳

Wong Ming Fai 黃明輝

Tel: 90494909

[mingfai@netvigator.com](mailto:mingfai@netvigator.com)

Competition 賽事

Au Chi Fai 歐枝輝

Tel: 23216557

Technical 技術

Cheung Wan Kin 張運堅

Tel: 96408683

[aerotech@ctimail3.com](mailto:aerotech@ctimail3.com)

Training 訓練

Paul Wong 黃偉業

Tel: 92752036

[infowong@netvigator.com](mailto:infowong@netvigator.com)

Social Function 聯系活動

Oliver Lee 李發昌

Tel: 92624741

[boliver@netvigator.com](mailto:boliver@netvigator.com)

Interest Groups 興趣小組

Thermal 熱氣流

Paul Wong 黃偉業

Tel: 92752036

[infowong@netvigator.com](mailto:infowong@netvigator.com)

Committee Members 常委

Ip Chi Shing 葉志成

Tel: 81017880

[isc@netvigator.com](mailto:isc@netvigator.com)

Leung Wing Wun (富仔)

Tel: 90527896

Lo Po Chung 勞保忠

Tel: 98796239

[pc-10@hotmail.com](mailto:pc-10@hotmail.com)

Stephen Chan 陳偉津

Tel: 93438221

[stephenwcchan@hotmail.com](mailto:stephenwcchan@hotmail.com)

Andy Lee 李偉慈

Tel: 90113077

[andycanfly@hotmail.com](mailto:andycanfly@hotmail.com)

Choi Yiu Keung 蔡耀強

Tel: 92385668

[48503@hongkong.com](mailto:48503@hongkong.com)

Lou Tzs Ming 盧子明

Tel: 92313460

[minglou@yahoo.com](mailto:minglou@yahoo.com)

Advisors 顧問

John Chan 陳秋還

96263809

Chan Kwok Wai 陳國偉

94284625

Robert Yan 甄永雄

Ricky Ng 吳光潤

## 主席報告

親愛的會員，

我好榮幸在此向你們匯報本會自去年成立已來的發展。本會須然成立了只有短短半年的時間，但我們的會員人數由最初的35人激增至現時的74人、增長率可算是十分驚人。成爲在香港一個高增長的遙控團體的其中成員，您絕對是值得驕傲！以現時本會的增長速度計算、相信不久的將來本會就會成爲全港最大的遙控協會。我們會努力爲會員增取更多權益，現時香港各大模型商店都向本會會員提供購物的折扣優惠。去年本會舉辦了一連串活動，執委會也開了三次會議，以下是一些活動簡報：

- 在2001年10月14日本會舉辦了一次去馬鞍山放滑翔機和野火燒烤的活動，有超過50位朋友參加，大部份都是我們的會員。其他參與者隨後也續漸加入本會成爲我們大家庭的成員。這次活動大大增強了各機師之間的友誼。
- 在2001年11月11日本會舉辦了香港有史以來第一次遙控滑翔空戰賽。參加人數擁躍，還得到本地和海外的滑翔機製造商的支持和捐助，使這次空戰賽能夠完滿成功。這次比賽還吸引了報紙和電視台的記者採訪，使更多人認識和參加遙控滑翔飛行這種活動。
- 我們的熱氣流滑翔興趣組在過去一年也舉辦了很多活動、包括各類拖洩滑翔飛行。現時他們正努力稠備和抓尋適合的場地作彈射熱氣流滑翔。

回顧過去半年我們取得的成績是值得高興，但展望將來我們還有很多事情要辦和要改進。現時我們與政府正進行對話，增取他們對遙控滑翔飛行活動的支持，我們還努力爲提高我們飛行場上的安全而費思，我們會舉辦更多類型有關的活動，以迎合會員的不同興趣需要。要達至這個目標，我們需要你們的支持和鼓勵。我借此機會預祝各會員有個快樂和豐滿的農曆新年。

---

主席 (陳培梁)

2002年1月26日